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Dear *|FNAME|*, 

It's the March 2023 edition of ONCAT News! 

NEW In-Demand Pathway Identification on
ONTransfer
ONCAT is enhancing our front-facing pathway search on ONTransfer.ca by
identifying in-demand pathways through a visual element. In the description
below, we refer to this element as the “In-Demand Indicator” which identifies
popular enrolled disciplines. 
 
We are asking institutions to review their pathways and make any updates
by March 31, 2023. 

If you have any questions, please reach out to Andrew Wilson
at: awilson@oncat.ca
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Transfer Course Evaluation System &
Syllabus Solution
Transfer to and within Ontario’s postsecondary system requires institutions to
assess courses and programs from incoming students against the specific
courses and programs of the receiving school. It can be time-consuming and
resource-intensive work.
 
Over the last number of years, we’ve heard from our sector partners via TAG,
MapIT, and ONTransfer SharePoint community that an enhanced system-wide
course assessment tool would be a great benefit to the daily transfer/mobility
operations in Registrar’s Offices across the province. The technology and
complexity of the transfer assessment workflow relies on advanced system
solutions that can require years of student information system development for
each partner.
 
ONCAT offers an existing solution, but to better support the community, we are
looking to re-engineer our tool and have posted an RFP to better
support students within and those coming to Ontario.  
 
Stay tuned for more information once the RFP has closed – we’re excited about
designing a solution that will reduce workload, eliminate duplication, and
streamline the transfer process.

Learn more

https://oncat.ca/en/open-rfps
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New Blog: Why Students Transfer: Early
Findings from Interviews with Prospective
Transfer Students
How do students decide whether to transfer and where? What influences their
decisions? In this blog post, we report on preliminary findings from a qualitative
study of prospective transfer student decision making in Ontario.

Call for Proposals NOW OPEN!
We’re excited to announce that ONCAT’s Student Mobility and Pathways
Conference returns this November 15 & 16, 2023 in downtown Toronto!  

This Year's Guiding Theme: Student Experiences and
Impact

Read more

https://oncat.ca/en/news/why-students-transfer-early-findings-longitudinal-study-transfer-students-ontario
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We welcome proposals for panel presentations, poster presentations, and
facilitated discussion (approximately 50-minute concurrent sessions) that
address student mobility and pathways. Our conference will be organized by
four key themes:

Networks and Partnerships
Research and Trends
Effective Practices and Processes
Program Pathways

Proposals should be 500 words maximum, include a clear and concise
description of the topic, the intended audience, the format of the presentation,
and the kind of engagement you will employ during the presentation. Proposals
will be reviewed by the conference planning committee and selected based on
the selection criteria outlined in the call for proposals. 

The deadline for proposals is April 14, 2023.
We look forward to receiving your proposals and to welcoming you to the
conference! 

Bonjour *|FNAME|*,

Voici l’édition de mars 2023!
 

Read Submission Guidelines

https://conference.oncat.ca/i/oncat_conference+submission_guidelines
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NOUVEAU Identification des parcours
d’accès les plus prisés sur ONTransfer 
Le CATON améliore la recherche de parcours sur ONTransfer.ca en identifiant
les parcours les plus prisés à l’aide d’un élément visuel. Dans la description ci-
dessous, cet élément est appelé « indicateur de demande » et permet
d’identifier les disciplines les plus populaires.  

Nous demandons aux établissements de passer en revue leurs parcours et de
procéder aux mises à jour nécessaires d’ici le 31 mars 2023.  

Si vous avez des questions, veuillez écrire à Andrew Wilson à
l’adresse awilson@oncat.ca 

Au cours des dernières années, nous avons entendu de nos partenaires du
secteur via TAG, MapIT et la communauté ONTransfer SharePoint qu'un outil
d'évaluation de cours amélioré à l'échelle du système serait un grand avantage
pour leurs opérations quotidiennes de transfert/mobilité dans les bureaux du
registraire à travers le province. La technologie et la complexité du flux de
travail d'évaluation du transfert nécessitent des solutions système avancées qui
peuvent nécessiter des années de développement du système d'information
sur les étudiants pour chaque partenaire. Le CATON offre une solution
existante, mais pour mieux soutenir la communauté, nous cherchons à
repenser notre outil et avons publié une demande de propositions pour mieux
soutenir tous les étudiants mobiles en Ontario et ceux qui viennent en Ontario. 

Apprendre encore plus

mailto:awilson@oncat.ca
https://oncat.ca/en/open-rfps
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Pourquoi les étudiants effectuent-ils des
transferts? Constatations préliminaires tirées
des entretiens avec des étudiants souhaitant
effectuer un transfert 
Comment les étudiants décident-ils d’effectuer un transfert et comment
déterminent-ils l’établissement de destination? Qu’est-ce qui influence leurs
décisions? Dans ce billet de blogue, nous présentons les constatations
préliminaires d’une étude qualitative sur la prise de décision des étudiants
souhaitant effectuer un transfert en Ontario. 

Appels de propositions MAINTENANT
OUVERT!
Nous sommes ravis d’annoncer que la conférence du CATON sur la mobilité et
sur le parcours des étudiants dans les études supérieures est de retour cette

Lire plus

https://oncat.ca/en/news/why-students-transfer-early-findings-longitudinal-study-transfer-students-ontario
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année, les 15 et 16 novembre 2023, au centre-ville de Toronto! 

Le thème central de cette année : les expériences des
étudiants et leurs impacts 
Nous vous invitons à soumettre des propositions de présentations, de tables
rondes et d’ateliers (sessions simultanées d’environ 45 minutes) portant sur la
mobilité et les parcours des étudiants. Notre conférence sera organisée autour
de quatre thèmes clés :

Réseaux et partenariats
Recherche et tendances
Pratiques et processus efficaces
Parcours de programmes

Les propositions doivent compter 500 mots au maximum et inclure une
description claire et concise du sujet, du public visé, du format de la
présentation et du type de mobilisation que vous utiliserez pendant la
présentation. Le comité de planification de la conférence examinera les
propositions et sélectionnera celles qui répondent aux critères de sélection
énoncés ci-dessous.

La date limite pour les propositions est le 14 avril 2023.

Nous avons hâte de recevoir vos propositions et de vous accueillir à la
conférence!
 

Pour les directives de soumissions en français, cliquez sur français.
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